
LIKES/DISLIKES
Co se vám líbí?
Líbí se mi Brno. X Nelíbí se mi Praha.
Co se vám líbí v Brně?
Líbí se mi hrad Špilberk.
Co máš/máte rád/a?
Mám rád/a Brno a moji školu.
Mám rád sport.
Mám moc rád kávu. Mám ráda džus.
Mám rád/a nakupování, cestování, knihy…                                     !!! NOUN in acc
Co ti/vám chutná?  TY-dative TI, VY-dative VÁM        only about food!
Chutná mi guláš.
KOHO máš rád/a?
Miluju tě –mám tě rád/a.
Mám ráda mého přítele.
Mám ráda maminku.
CO RÁD/A DĚLÁTE?     Rád/ráda/+VERB
Ned říká: „Rád cestuju a nakupuju“.  Ned rád cestuje a nakupuje.
Rád sportuju. Ráda čtu knihy.
Co rád dělá váš přítel? Můj přítel rád běhá.     běhat=run
Můj tatínek rád čte. Moje maminka ráda pije kávu.
Můj kamarád rád plave v létě v moři.
Můj bratr a tatínek rádi loví.        hunt=lovit
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